
PROTOKÓŁ Nr XXXVII/13 

z sesji Rady Gminy Łubnice 

odbytej dnia 24 września 2013 roku 

  

  
W sesji udział wzięli wszyscy radni. 

  

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

  
1. Anna Grajko – Wójt Gminy 

2. Leszek Ziółek – Sekretarz Gminy 

3. Danuta Lasota – Skarbnik Gminy  

4. Sołtysi 

  

Przyjęto protokół z poprzedniej sesji. 

  

Proponowany porządek obrad:  

1.     Podjęcie uchwał  w sprawie zmian w budżecie gminy na 2013 rok. 

2.     Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej 

mienie komunalne. 

3.     Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za 

świadczenia udzielane przez oddziały przedszkolne w szkołach podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Łubnice. 

4.     Informacja Wójta Gminy o bieżącej pracy między sesjami. 

5.     Sprawy różne i interpelacje. 

  

Porządek obrad przyjęto jednogłośnie. 

  

Ad. 1 

  

P. Przew. – przeczytał projekt uchwały dotyczącej zmian w budżecie oraz w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej. Nikt nie wniósł uwag i pytań 

Uchwała Nr XXXVII/122/13 

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2013 rok 

jako załącznik do niniejszego protokołu  

Podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXVII/123/13 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2013-2016 

jako załącznik do niniejszego protokołu  

Podjęta jednogłośnie. 

P. Wójt – skoro jesteśmy przy sprawach budżetowych to mam jeszcze jedną sprawę a 

mianowicie dostaliśmy pismo (w załączeniu) z powiatu o współfinansowanie drogi 

powiatowej. Jest to droga w Gacach od zakrętu pod Wolakiem w kierunku szkoły i do apteki 

oraz parking koło szkoły. Jest to inwestycja na rok następny ale wniosek składają w ty roku. 

Jak pamiętacie jak były inwestycje prowadzone na terenie gminy to było 50/50%, ta kwota to 

jest 60% bo jak jest wyższy % to są dodatkowe punkty. Jest zwołany konwent wójtów w tej 

sprawie bo generalnie gminy nie chcą dać 60% tylko 50%. Jestem za tym żeby dać te 60 % 

ale 10% niech nam oddadzą na gminne. 

P. Walęzak – byłbym za tym żeby nam oddali te 10% 

P. Skiba – to zależy jak ten chodnik będzie robiony, której strony 



P. Polak – od razu niech zaprojektują pasy na jezdni 

P. Kowalski – my nie mamy dawać rozwiązań technicznych tylko pieniądze skupmy się na 

uchwale. 

Uchwała Nr XXXVII/124/13 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Staszowskiemu 

jako załącznik do niniejszego protokołu  

Podjęta jednogłośnie. 

  

Ad. 2 

  

P. Przew. – przeczytał projekt uchwały dotyczącej wydzierżawienia gruntu.  Nikt nie wniósł 

uwag i pytań. 

Uchwała Nr XXXVII/125/13 

w sprawie wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej mienie komunalne 

jako załącznik do niniejszego protokołu  

Podjęta jednogłośnie. 

  

Ad. 3 

  

P. Przew. – przeczytał projekt uchwały dotyczącej opłat za przedszkole.  Nikt nie wniósł 

uwag i pytań. 

Uchwała Nr XXXVII/126/13 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za świadczenia udzielane 

przez oddziały przedszkolne w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Łubnice 

jako załącznik do niniejszego protokołu  

Podjęta jednogłośnie. 

  

Ad. 4 

  

P. Wójt – odbyła się Rada Zatrudnienia, zostałam przewodniczącą. 

Inwestycje – drogi powodziowe są już zrobione, na bieżąco są prowadzone remonty dróg 

gminnych. Były Panie z Komisji Wojewódzkiej na weryfikacji naszych protokołów. Mnie nie 

było, uczestniczył Pan Sekretarz i Pani Dudek. Pan Sekretarz zapozna później dokładnie jakie 

drogi zostały uznane. 

Miałam spotkanie z Dyrektorem Suską i z bieżących remontów będzie kopany rów  na 

Kapkazie i do Orzelca Dużego z prawej strony, od krajówki do wsi Grabowa. 

P. Wójtowicz – czy zrobią coś z tą wodą przy Punkcie Skupu 

P. Wójt - o tym nie było mowy, natomiast jeśli chodzi o gwarancję na tą drogę to Zarząd 

Dróg Powiatowych przygotowuje wystąpienie o to żeby ktoś inny zrobił te usterki. 

  

Ad. 5 

  

P. Sekretarz – jak Pani Wójt powiedziała mieliśmy tą komisję weryfikującą i ze zgłoszonych 

dróg pozostało: 

1. z protokołu dotyczącego nawalnego deszczu droga  

- Borki-Kamieniec,  

- Łubnice Górka, 

- Wolica. 

2. z protokołu dotyczącego powodzi  



- Zofiówka – Zalesie 2 krótkie odcinki tam gdzie są przepusty ( koło Gila i Strudze 

Komorowskiej) 

- Beszowa łącznik od drogi krajowej koło Kality 

- Wilkowa koło Złotnika (przepust) 

- Słupiec (jeziora) 

- Słupiec Szczebrzusz (Marynczak) 

- Czarzyzna – Słupiec 50 % 

- Budziska do Przekoty  

- Budziska do Krzysztowskiego 

P. Skiba – sprawa śmieci jedne zbierają inne nie 

P. Wójt – oni po każdy rodzaj śmieci wysyłają inny samochód może w danym dniu jak jest 

więcej śmieci to któryś nie zdąży całej gminy i zabierają w innym dniu 

P. Wójtowicz – jak był odbiór oczyszczalni to były zgłaszane usterki i nic się nie robi w tym 

zakresie 

P. Kobos – kiedy będzie ten rów w Beszowej 

P. Wójt – ja nie wiem kiedy będzie, koparkę mamy jedną a miejscowości 19 

P. Pawełek – droga gminna Grabowa – Borki są pęknięcia 

P. Wójt – tą drogą to nie jeżdżą przypadkiem ciężkie samochody 

P. Pawełek i P. Kwiecień – jeździły aleśmy interweniowali i już nie jeżdżą 

P. Polak – chciałem poruszyć sprawę wiat przystankowych, policzyć ile potrzeba i zakupić 

P. Wójt – proszę zgłosić zapotrzebowanie do Pani Basi 

P. Suchoń – kto ma sprzątać przystanki 

P. Wójt – zgodnie z ustawą gmina a my upoważniamy sołtysów. 

  

 P. Przew. –  Czy ktoś chce jeszcze zabrać głos, nie widzę, wobec czego zamykam obrady 

dzisiejszej sesji. 

  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

  

Protokołowała:      Przewodniczący Rady Gminy 

H.Rogala        Marian Komasara 

 


